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Styrelseprotokoll – Cocker Spanielklubbens Styrelsemöte  

Datum: 2024-10-13 

Tid: 1200 

Plats: Scandic Upplands Väsby  

Närvarande: Lars Nyman, Lotta Frankesjö, Stina Frankesjö, Marie Arnhage, Ulrika Larefalk, 

Malin Karlsson  

Förhinder: Winnie Gundersen, Camilla Forsell och Elina Liljeblad.  

§ 92 Öppnande av mötet  

Lars hälsade alla välkomna till mötet och förklarade det som öppnat.  

§ 93 Val av mötesfunktionärer  

Sekreterare: Stina 

Justerare: Lotta 

§ 94 Fastställande av dagordningen 

Styrelsen fastställde den föreslagna dagordningen.  

§ 95 Föregående mötesprotokoll  

Lades till handlingarna.  

§ 96 Bordlagda ärenden  

Avtal med webbansvarig 

Avgiften är betalad fram till juni. Nästkommande års styrelse får ta upp frågan i 

sak om de vill försöka hitta andra alternativ till administratör för hemsidan.  

Köpa Hund 

Punkt längre ned.  

§ 97 Ingående/utgående post 

Sponsorer 

Vi önskar framför allt sponsring till KM och till klubbens Club Show. Elina får 

se över hur mycket som kan tänka behövas vid KM. Till utställning tänker Lotta 

att det framför allt behövs till de olika Bis-finalerna.  
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Rollups / foldrar  

Styrelsen beslutar för att beställa rullups men inte några beachflaggor. Lotta 

beställer rullups. 

Workshop  

Styrelsen vill gärna vara med och arrangera en workshop-dag med trimning. 

Datum och mer planering om logistik/kostnader/lokal ska styrelsen se över till 

längre fram.  

Rasklubbstorget 

MyDog 2025, Lotta tar kontakt med Eva om att lägga ut på Facebook om det 

finns några som är intresserade. Styrelsen följer upp vid nästa möte om Elina 

fått några intressenter på sin utskickade fråga.  

Styrelseportal  

Styrelsen beslutar för att inte ingå ett samarbete med styrelseportalen.  

Samarbete med Härliga Hund  

Styrelsen beslutar för att inte ingå ett samarbete med Härliga Hund. 

Dilaterad kardiomyopati (DCM) 

Karin Kriström (veterinär vid SLU) arrangerar tillsammans med CSK en digital 

föreläsning via Zoom 30/10 kl.19 där hon redogör för sin studie om DCM.  

Årsmöte 2025 

Årsmötet kommer äga rum den 30/3 kl. 1500. 

Klubben funderar över om det finns möjlighet att arrangera ett årsmöte som görs 

tillgängligt att vara med på både fysiskt och digitalt.  

Styrelsen har ett förslag om att årsmötet föreslår Tord Lundborg som 

hedersmedlem medtanke på hans gedigna arbete för rasen genom åren.  

Mail från medlemmar angående Årets Cocker listorna 

På klubbens hemsida står det att hundens ägare skall vara medlem i Cocker 

Spanielklubben. Ägare är detsamma i både singular och plural och styrelsen 

menar att samtliga ägare på hunden ska vara medlem i CSK. Antigen som 

fullbetalande medlem eller som familjemedlem om man bor i samma hushåll. 

Poängen räknas fr o m att samtliga ägare blivit medlemmar i klubben.  
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Mail från medlem 

I mailet föreslår medlemmen att klubben ska ersätta redaktören för varje tidning. 

Lars diskuterar med berörd person i fråga i nästkommande vecka. Vidare 

diskussion vid nästkommande möte.  

Hund med diagnosen Myxomatös mitralisklaffdegeneration stage B1 

(hjärtklaffarna)  

Styrelsen har fått en skrivelse angående ovan nämnda diagnos. Ordförande 

svarar på den inkomna skrivelsen.  

§ 98 Avdelningarna  

Aktiva Cockrar  

Aktiva Cockrar Östergötland  

Arrangerade sin utställning i Gammalkil den 22/9.  

Aktiva Cockrar Västra 

Västra önskar arrangera en utställning i Munkedal den 6 april, styrelsen önskar 

budget.  

Aktiva Cockrar Småland 

Kontaktperson: Veronica Ottosson  

Många aktiviteter finns planerade.  

Önskemål att klubben kan sponsra en hundhall eller annan lokal för att kunna 

hålla rimlig kursavgift, styrelsen önskar budgetförslag.  

§ 99 Ekonomi 

Ulrika meddelar att ekonomin ser stabil ut.  

§ 100 Kommittéer/poster 

Avel  

Ansvarig: Lars Nyman 

Kommitté: Lotta Frankesjö, Stina Frankesjö (utom styrelsen; Marie Johansson & 

Caroline Dufwa). 

Lars och Lotta planerar med övriga kommittémedlemmar om ett möte. 

Lotta har mailat de uppfödare som skulle tas bort från uppfödarlistan, Lars 

kontaktade Eva om borttagning från hemsidan.  

 L
N

, L
F,

 S
JF

 —
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





Utställning  

Ansvarig: Lotta Frankesjö  

Kommitté: Stina Frankesjö, (utom styrelsen; Susanne Melander) 

Club Show 2025 

Lotta tar kontakt med Henrik angående hjälp med att hitta domare till CS 2025.  

Jakt 

 Ansvarig: Marie Arnhage 

 Kommitté: Ulrika Larefalk, (utom styrelsen; Anna Svensson).   

Samverkansmötet med SSRK den 18/9 

De diskuterade att ha dummies i stället för riktiga fåglar då det inkommit kritik 

på detta. Detta skulle även underlätta för domarna/funktionärerna att ha med 

dummies i stället för levande djur.  

Det ska skrivas nya anvisningar.  

Nytt möte planeras i december.  

Funktionsbeskrivning spaniel skulle vara inskickat 30/9 

Skickat till SSRK.  

Viltspår 

Ansvarig: Elina Liljeblad  

Inget att rapportera.   

Medlemsregister m.m.  

 Ansvarig: Maria Terning  

Klubben har nu omkring 1200 medlemmar.  

Tilläggstjänster från SKK – styrelsen tycker detta inte behövs.  

§ 101 Media  

Tidningen 

Ansvarig: Henrik Johansson 

Henrik hoppas så många som möjligt annonserar i kommande tidning, skryt om 

din hund, god jul etc.  
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Hemsida + Facebook 

Ansvarig: Eva Frisk 

Inget att rapportera.  

§ 102 Köpa Hund 

 SKK eftersöker en friställd cocker  

 Lars letar efter foto.  

§ 103 Exteriördomarkonferensen 2024  

Konferensen  

Lotta närvarade digitalt och redogjorde hur det gick.  

Utvärdering av exteriördomarkonferensen  

Ska skickas in senaste den 22/11.  

Blommor till Tord 

Styrelsen beslutar att skicka blommor till Tord för hans insats under 

domarkonferensen.  

  

§ 104 Övriga frågor 

Styrelsen funderar över att bjuda in både Henrik och Eva till mötena.  

Ewa Vikermo-Rajala skickar uppfödarbroschyrer till Marie.  

§ 105 Nästa möte 

Tisdagen den 19 november klockan 1900 via Messenger.             

§ 106 Avslutande  

Lars tackade alla förmötet och förklarade det som avslutat. 
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Vid protokollet 2024-10-13 

Sekreterare      Ordförande   

Stina Frankesjö    Lars Nyman 

    

Justerare  

Lotta Frankesjö  
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Styrelseprotokoll – Cocker Spanielklubbens Styrelsemöte  


Datum: 2024-10-13 


Tid: 1200 


Plats: Scandic Upplands Väsby  


Närvarande: Lars Nyman, Lotta Frankesjö, Stina Frankesjö, Marie Arnhage, Ulrika Larefalk, 


Malin Karlsson  


Förhinder: Winnie Gundersen, Camilla Forsell och Elina Liljeblad.  


§ 92 Öppnande av mötet  


Lars hälsade alla välkomna till mötet och förklarade det som öppnat.  


§ 93 Val av mötesfunktionärer  


Sekreterare: Stina 


Justerare: Lotta 


§ 94 Fastställande av dagordningen 


Styrelsen fastställde den föreslagna dagordningen.  


§ 95 Föregående mötesprotokoll  


Lades till handlingarna.  


§ 96 Bordlagda ärenden  


Avtal med webbansvarig 


Avgiften är betalad fram till juni. Nästkommande års styrelse får ta upp frågan i 


sak om de vill försöka hitta andra alternativ till administratör för hemsidan.  


Köpa Hund 


Punkt längre ned.  


§ 97 Ingående/utgående post 


Sponsorer 


Vi önskar framför allt sponsring till KM och till klubbens Club Show. Elina får 


se över hur mycket som kan tänka behövas vid KM. Till utställning tänker Lotta 


att det framför allt behövs till de olika Bis-finalerna.  







Rollups / foldrar  


Styrelsen beslutar för att beställa rullups men inte några beachflaggor. Lotta 


beställer rullups. 


Workshop  


Styrelsen vill gärna vara med och arrangera en workshop-dag med trimning. 


Datum och mer planering om logistik/kostnader/lokal ska styrelsen se över till 


längre fram.  


Rasklubbstorget 


MyDog 2025, Lotta tar kontakt med Eva om att lägga ut på Facebook om det 


finns några som är intresserade. Styrelsen följer upp vid nästa möte om Elina 


fått några intressenter på sin utskickade fråga.  


Styrelseportal  


Styrelsen beslutar för att inte ingå ett samarbete med styrelseportalen.  


Samarbete med Härliga Hund  


Styrelsen beslutar för att inte ingå ett samarbete med Härliga Hund. 


Dilaterad kardiomyopati (DCM) 


Karin Kriström (veterinär vid SLU) arrangerar tillsammans med CSK en digital 


föreläsning via Zoom 30/10 kl.19 där hon redogör för sin studie om DCM.  


Årsmöte 2025 


Årsmötet kommer äga rum den 30/3 kl. 1500. 


Klubben funderar över om det finns möjlighet att arrangera ett årsmöte som görs 


tillgängligt att vara med på både fysiskt och digitalt.  


Styrelsen har ett förslag om att årsmötet föreslår Tord Lundborg som 


hedersmedlem medtanke på hans gedigna arbete för rasen genom åren.  


Mail från medlemmar angående Årets Cocker listorna 


På klubbens hemsida står det att hundens ägare skall vara medlem i Cocker 


Spanielklubben. Ägare är detsamma i både singular och plural och styrelsen 


menar att samtliga ägare på hunden ska vara medlem i CSK. Antigen som 


fullbetalande medlem eller som familjemedlem om man bor i samma hushåll. 


Poängen räknas fr o m att samtliga ägare blivit medlemmar i klubben.  







Mail från medlem 


I mailet föreslår medlemmen att klubben ska ersätta redaktören för varje tidning. 


Lars diskuterar med berörd person i fråga i nästkommande vecka. Vidare 


diskussion vid nästkommande möte.  


Hund med diagnosen Myxomatös mitralisklaffdegeneration stage B1 


(hjärtklaffarna)  


Styrelsen har fått en skrivelse angående ovan nämnda diagnos. Ordförande 


svarar på den inkomna skrivelsen.  


§ 98 Avdelningarna  


Aktiva Cockrar  


Aktiva Cockrar Östergötland  


Arrangerade sin utställning i Gammalkil den 22/9.  


Aktiva Cockrar Västra 


Västra önskar arrangera en utställning i Munkedal den 6 april, styrelsen önskar 


budget.  


Aktiva Cockrar Småland 


Kontaktperson: Veronica Ottosson  


Många aktiviteter finns planerade.  


Önskemål att klubben kan sponsra en hundhall eller annan lokal för att kunna 


hålla rimlig kursavgift, styrelsen önskar budgetförslag.  


§ 99 Ekonomi 


Ulrika meddelar att ekonomin ser stabil ut.  


§ 100 Kommittéer/poster 


Avel  


Ansvarig: Lars Nyman 


Kommitté: Lotta Frankesjö, Stina Frankesjö (utom styrelsen; Marie Johansson & 


Caroline Dufwa). 


Lars och Lotta planerar med övriga kommittémedlemmar om ett möte. 


Lotta har mailat de uppfödare som skulle tas bort från uppfödarlistan, Lars 


kontaktade Eva om borttagning från hemsidan.  







Utställning  


Ansvarig: Lotta Frankesjö  


Kommitté: Stina Frankesjö, (utom styrelsen; Susanne Melander) 


Club Show 2025 


Lotta tar kontakt med Henrik angående hjälp med att hitta domare till CS 2025.  


Jakt 


 Ansvarig: Marie Arnhage 


 Kommitté: Ulrika Larefalk, (utom styrelsen; Anna Svensson).   


Samverkansmötet med SSRK den 18/9 


De diskuterade att ha dummies i stället för riktiga fåglar då det inkommit kritik 


på detta. Detta skulle även underlätta för domarna/funktionärerna att ha med 


dummies i stället för levande djur.  


Det ska skrivas nya anvisningar.  


Nytt möte planeras i december.  


Funktionsbeskrivning spaniel skulle vara inskickat 30/9 


Skickat till SSRK.  


Viltspår 


Ansvarig: Elina Liljeblad  


Inget att rapportera.   


Medlemsregister m.m.  


 Ansvarig: Maria Terning  


Klubben har nu omkring 1200 medlemmar.  


Tilläggstjänster från SKK – styrelsen tycker detta inte behövs.  


§ 101 Media  


Tidningen 


Ansvarig: Henrik Johansson 


Henrik hoppas så många som möjligt annonserar i kommande tidning, skryt om 


din hund, god jul etc.  







Hemsida + Facebook 


Ansvarig: Eva Frisk 


Inget att rapportera.  


§ 102 Köpa Hund 


 SKK eftersöker en friställd cocker  


 Lars letar efter foto.  


§ 103 Exteriördomarkonferensen 2024  


Konferensen  


Lotta närvarade digitalt och redogjorde hur det gick.  


Utvärdering av exteriördomarkonferensen  


Ska skickas in senaste den 22/11.  


Blommor till Tord 


Styrelsen beslutar att skicka blommor till Tord för hans insats under 


domarkonferensen.  


  


§ 104 Övriga frågor 


Styrelsen funderar över att bjuda in både Henrik och Eva till mötena.  


Ewa Vikermo-Rajala skickar uppfödarbroschyrer till Marie.  


§ 105 Nästa möte 


Tisdagen den 19 november klockan 1900 via Messenger.             


§ 106 Avslutande  


Lars tackade alla förmötet och förklarade det som avslutat. 


 


 


 


 


 


 







 


Vid protokollet 2024-10-13 


Sekreterare      Ordförande   


Stina Frankesjö    Lars Nyman 


    


Justerare  


Lotta Frankesjö  
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